
家長通告第 2223_048 號 

明愛屯門馬登基金中學  

2022-2023 年度  家長通告  

敬啟者：  

 

網上英文閱讀學習計劃  (RAZ Plus) 

 

  本校一向重視學生的英文學習，為了讓學生培養良好的閱讀習慣及提升英文閱讀能力，

本校為學生購買網上英文閱讀帳戶(RAZ Plus)，供同學使用。同學登入帳戶後，由老師所安排

的課業會全部顯示，學生可以完成網上功課及進行網上閱讀。 

詳情及具體安排如下： 

1.  登入網址 https://www.raz-plus.com 

(KIDS LOGIN) 

選取 app Kids A-Z 

Login: Teacher’s Username 

S.1E2, S.1E4:  emarden 

S.1E3, S.2E2 (華語生), S.2E3: emarden0 

2.  閱讀網上圖書或聆聽有關圖書內容 (每星期最少閱讀兩本網上圖書) 

3.  完成網上練習或小測 

 

為記錄學生的學習情況，有關課程的學習成績將會列為英文科的持續性評估範疇之一，

故成績將計算於成績表中，詳情如下﹕ 

級別 
計算成績的 

百份比 

計算時期 

上學期 下學期 

中一至中二級 
佔英文卷別五之

40% 
3/10/2022 – 30/11/2022 1/12/2022 – 31/5/2023 

    

本年度平台由 2022 年 10 月至 2023 年 5 月，每月約八個單元/圖書。凡在每期完結前，單

元完成率達 80%或以上者，將可獲贈書券乙張，以示鼓勵。請鼓勵貴子弟善用此課程，認真

學習。 

 

懇請貴家長積極督促子女在家中進行網上閱讀，提升貴子弟的英語學習水平。如同學或

家長對課程的設計及使用有任何疑問，可致電本校向英文科老師查詢。 

 

此致  

貴家長  

 

                    英文科張慧婷老師負責主理  

 

 

 校長                 謹啟  

          袁國明  

二零二二年九月三十日   
 

https://www.raz-plus.com/


Parents Notice No.: 2223_048 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-2023 Parents Notice 

 

30 September 2022 

Dear Parents/Guardians, 

 

Online English Reading Programme (RAZ Plus)  

 

The school has always been emphasizing to students about learning English. In order to 

cultivate students reading habits and reading atmosphere at home, an online English Reading 

programme, RAZ Plus was adopted. Students can read at home independently. Parents are strongly 

advised to encourage their son or daughter to read books in their spare time. 

Details: 

1.  Login Website https://www.raz-plus.com 

(KIDS LOGIN) 

Select app Kids A-Z 

Login: Teacher’s Username 

S.1E2, S.1E4:  emarden 

S.1E3, S.2E2 (CHI), S.2E3: emarden0 

2.  Read the books or listen to the stories (at least two online books per week) 

3.  Finish online reading comprehension exercises 

 

To recognize your child’s efforts, RAZ Plus will be treated as one of the continuous 

assessments in the English Paper and results will be reflected in the report card. The details are as 

follows: 

Level Percentage of 

marks counted 

Duration for marks counted 

1st Term 2nd Term 

S.1 - S.2 40% of Paper 5 3/10/2022 – 30/11/2022 1/12/2022 – 31/5/2023 

   

The programme will run from October 2022 to May 2023. Students are required to finish 

reading 8 books per month. If any student reaches an 80% lesson completion rate in each term, 

he/she will be awarded a book coupon. Please encourage your child to make use of the programme 

to learn and to further improve their English. 

 

 If you or your child has any queries about RAZ Plus, please contact our school’s English 

teachers. 

 

 

Yours faithfully,     

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 

https://www.raz-plus.com/

